

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: NATIONAL ALUMINIUM INDUSTRIAL

Date: 02-04-2022 10:18:17 AM

Subject: Invitation to the visual general assembly meeting

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية لصناعات الالمنيوم التاريخ: O4-02-2022 10:18:17 AM الموضوع: دعوة اجتماع الهيئة العامة العادية المرئي

> التاريخ: 2022/04/02 الرقم: 2022/128

السادة / هيئة الاوراق المالية المحترمين السادة / بورصة عمان المحترمين

الموضوع: دعوة اجتماع الهيئة العامة العادية المرئي تحمة طيبة و بعد

إشارة إلى الموضوع أعلاه وإلى تعليمات الافصاح يرجى العلم بأنه ورد خطأ بالدعوة الموجهه لمساهمين الشركة بأنه تمت موافقة معالي وزير الصناعة والتجارة على عقد كافة اجتماعات الهيئات العامة بتاريخ 2022/3/15 حيث تم تصحيح الخطأ الوارد بالدعوة وكما هو موضح بالصورة المرفقه.

واقبلوا فائق الإحترام

المدير العام

ماشم ابراميم الحاج حسن

● €€€€€€ مرفق صورة عن دعوة الاجتماع .

Date: 04/02/2022 Number: 128/2022 Gentlemen / respected Securities Commission Gentlemen / Amman Stock Exchange esteemed Subject: Invitation to the Ordinary General Assembly's video meeting After Greetings With reference to the above subject and to the disclosure instructions, please note that there was an error in the invitation addressed to the company's shareholders that His Excellency the Minister of Industry and Trade agreed to hold all meetings of public bodies on 3/15/2022, where the error in the invitation was corrected and as shown in the attached picture.

Accept my respect



General Director Hashem Ibrahim Hajj Hassan • Attached is a copy of the meeting invitation.	
02-04-2022	02-04-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Thaer Samir Abdalrahim Alakhras	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Thaer Samir Abdalrahim Alakhras